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250 Jahre Wiener Börse: Delivering the future since 1771

Die Wiener Börse feiert 2021 ihr 250-jähriges Jubiläum 

Heuer wird unsere Heimatbörse 250 Jahre alt. Gegründet 1771 von Maria Theresia, um das Vertrauen in den Staatshaushalt der Habsburger zu stärken, zählt sie zu den ältesten Börsen der Welt. Anfänglich wurden Anleihen, Wechsel und Devisen gehandelt. Mit der Oesterreichischen Nationalbank notierte ab 1818 die erste Aktie. Unternehmen ist seit Datum an der Wiener Börse im (Top)-Segment gelistet / und seit Datum im österreichischen Leitindex ATX enthalten. 

Die Wiener Börse blick auf eine bewegte Geschichte und eine lange Tradition zurück, gleichzeitig ist der Blick der vollelektronischen Infrastrukturanbieterin stets vorwärtsgerichtet. Die Wiener Börse ist klare Marktführerin im Handel mit österreichischen Aktien und zeichnet sich durch hohe Internationalität bei den Handelsteilnehmern, Investoren und Datenvendoren aus. Sie steht für höchste Serviceorientierung, Zuverlässigkeit und Transparenz. Als Herz des österreichischen Kapitalmarkts schlägt sie die Brücke für Unternehmen zu den wichtigsten Finanzzentren der Welt. Investoren ermöglicht die Wiener Börse die Teilhabe am wirtschaftlichen Erfolg der österreichischen Unternehmen und ist damit ein wesentlicher Faktor für den Wohlstand unseres Landes.


250 Years of the Vienna Stock Exchange: Delivering the future since 1771

The Vienna Stock Exchange celebrates its 250th anniversary in 2021 

Austria’s stock exchange will be 250 years old this year. Founded in 1771 by Maria Theresa to strengthen trust in the Habsburg state finances, it is one of the oldest stock exchanges worldwide. Initially, only government bonds, bills of exchange and foreign currencies were traded. The shares of the Austrian central bank were the first to be listed in Vienna in 1818. Company has been listed in the (top) segment of the Vienna Stock Exchange since date and has been included in the Austrian benchmark index ATX since date. 

Although the Vienna Stock Exchange looks back on an eventful history and a long tradition, it is also a forward-looking enterprise and operator of the fully automated trading infrastructure. The Vienna Stock Exchange is the uncontested market leader for trading in Austrian shares and is also widely recognized for its highly international network of trading participants, investors and data vendors. The stock exchange is known for its outstanding services, reliability and transparency. The Vienna Stock Exchange is the heartbeat of the Austrian capital market and the gateway to the world's major financial centers for listed companies. It gives investors the opportunity to participate in the economic success of Austrian companies and is therefore a key driver of prosperity in our country.
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